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Obyvatelé Sušice jistě vnímají změny, jakými naše město prošlo v minulých letech.
Vydejme se spolu na malou virtuální prohlídku. 
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Pod opraveným Andělíčkem vyrostla městská nemocnice. Dnes patří k největším místním
zaměstnavatelům. Sejdeme-li k řece, vidíme zrekonstruované budovy bývalého okresu /později
interny/. Jedna se změnila na domov pro seniory, ve druhé najdeme katastrální úřad a jiné
kanceláře. Přejdeme lávku, mineme kostel sv. Václava s opravenou střechou, Základní školu
Komenského oblečenou do nové fasády a přijdeme na křižovatku, u které sídlí starší generace
v domě s pečovatelskou službou. Směrem na Červené Dvorce našlo nové bydlení v bezmála
stovce bytů mnoho mladých lidí. Někdo z nich nazval trefně barevné domy „semafor." Další se
mohli nastěhovat do nového v Sadové ulici či poblíž Otavy na Jiráskově nábřeží. Jinde byla
využita atraktivní možnost půdní vestavby.  

Při procházce Luhem mineme velmi důležitou stavbu, která pro potřeby domácností upraví
pitnou vodu do té podoby, aby byla nejen pitná, ale i dobrá. Celý koloběh vody končí v
zrekonstruované čistírně odpadních vod na druhé straně Sušice po proudu Otavy. Při řece se
můžeme projet po nové cyklostezce a sportovní areál tělovýchovné jednoty také doznal mnoha
změn. K tartanové dráze přibyl umělý trávník na zadním hřišti pro fotbalisty a hokejistům určitě
udělala radost rekonstrukce zimního stadionu.

  

To nejlepší, s čím se má chlubit každé město, jsem si nechala nakonec. Je to sušické náměstí s
dominantou radnice. Poté, co byly zvelebeny původní stavby, nezůstala tu žádná, která by
dělala ostudu. Rekonstrukce radnice a kašny šla „z kapsy" městského rozpočtu. Opravy
ostatních domů, jako je hotel Fialka, bývalý hotel Koruna, Šumavský dvůr a další, zaplatili jejich
majitelé a patří jim za to velký dík. I jejich zásluhou máme náměstí, které nám mnohá města
závidí.

  

Podíváme-li se do minulosti, v letech 2000 – 2005 bylo v Sušici investováno do významných a
velmi potřebných staveb, bez nichž by se dnes občan těžko obešel. V posledních letech dostala
zelenou podpora tělovýchovy, sportu, kultury a turistického ruchu.

  

Jaká bude další cesta rozvoje našeho města? Neměli bychom usnout na vavřínech, ale v
rekonstrukcích pokračovat, nově stavět a opravovat. Vždyť všichni chceme žít v příjemném
prostředí, jezdit po kvalitních komunikacích nebo chodit po udržovaných chodnících.
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Budeme rádi, když své nápady a názory na budoucnost Sušice vyjádříte na těchto stránkách.

  

Milena Stárková
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